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veľké sympatie mladých dermatológov svojim neformál-
nym a  priateľským vystupovaním. Srdečná vďaka, pán 
profesor! 

Ochorenia spojiva nepatria k  obľúbeným atestačným 
témam. Profesor Juraj Péč napriek nepríjemnému respi-
račnému infektu zvládol dermatologický up-to-date Lu-
pus erythematosus. 

Odbornú časť podujatia uzavrel ďalší nedermatológ. 
Profesor Pavol Jarčuška z  infektologickej kliniky UPJŠ 
v Košiciach na príbehu manželského páru rozvinul tému 
HIV infekcií a noviniek z oblasti STI. Pozitívnym posol-
stvom jeho prednášky bola skutočnosť, že pri súčasných 
možnostiach liečby je prežívanie pacientov s AIDS veľmi 
dobré. 

Akcia mala okrem edukačného rozmeru aj dimen-
ziu spoločenskú. Bola príležitosťou na osobné stretnutia 
s kolegami a pedagógmi, či na krátky relax v rámci spo-
ločenského večera.

Poďakovanie všetkých účastníkov patrí tradičnému 
partnerovi podujatia – spoločnosti Bioderma. Je obdivu-
hodné, že firma už sedem rokov nezištne podporuje pro-
jekt nezávislého inštitucionálneho vzdelávania mladých 
dermatológov, bez akéhokoľvek vlastného profitu.

Youngderm VII. opäť plnil svoj cieľ: edukovať a stmeliť 
kontinuálne sa meniacu komunitu mladých dermatoló-
gov. Zostáva veriť, že naše stretnutia budú pokračovať. 
Dovidenia o rok!
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Ak je sedmička šťastné číslo, môžeme považovať sied-
my Youngderm za úspech. Youngderm, organizovaný za 
spoluúčasti všetkých štyroch lekárskych fakúlt, je v súčas-
nosti jediným podujatím určeným výlučne mladým der-
matológom.

Asi päťdesiatka participantov sa stretla v peknom pro-
stredí Nízkych Tatier. Podobne ako minulý rok sme roz-
delili program z dôvodu ľahšej stráviteľnosti, ako aj väč-
šieho priestoru na osobné stretnutia na piatok popoludní 
a sobotu dopoludnia. Odoznelo spolu šesť prednášok. 

Interpretácia výsledkov imunoalergologických labo-
ratórnych metód býva pre dermatológa nezriedka pro-
blém. Prezident SDVS, docent Dušan Buchvald veľmi 
zrozumiteľným a praktickým spôsobom predniesol širo-
ké spektrum vyšetrení a ich implikáciu na dermatológiu. 

Fotodokumentácia je integrovanou súčasťou dermato-
lógie. Fotíme prakticky všetci. Ale ruku na srdce: kvalita 
našich fotografií na kongresoch, alebo v publikáciách za 
kvalitnou fotografiou nezriedka zaostáva. Profesor Vladi-
mír Hegyi v rozsiahlej prezentácii komplexne spracoval 
prakticky všetko, čo by nemal dermatológ s fotoaparátom 
v ruke zabudnúť. 

Angiochirurgickú tému predniesol dr. Roman Necpal 
z  oddelenia cievnej chirurgie Rooseveltovej nemocnice 
v  Banskej Bystrici. Účastníci vysoko ocenili prednášku 
o  invazívnych aj miniinvazívnych angiochirurgických 
trendoch v hojení rán. Pohľad na hojenie rán chirurgic-
kou optikou určite prispeje k  vzájomnému pochopeniu 
a lepšej kooperácii dermatológov a cievnych chirurgov.

Tento seminár niesol pečať výnimočnosti. Naše pozva-
nie prijal napriek veľkej zaneprázdnenosti riaditeľ slávnej 
Dermatologickej kliniky Ludwig-Maximilian University 
v  Mníchove a  veľký priateľ slovenských a  českých der-
matológov, pán profesor Thomas Ruzicka. Okrem exce-
lentnej prednáške o bazocelulárnom karcinóme si získal 
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